

[Text]

**The Chairman:** Perhaps the witness can comment on that.

**Mr. Doering:** No, there is not.

**Senator Carney:** There is no review clause or sunset clause?

**Mr. Doering:** That matter has been discussed, though, and the feeling was that sustainability, sustainable development is a long-term proposition and it might give the wrong signal if the bill had a sunset clause — although clearly the quicker it could put itself out of business the better.

**Senator Carney:** Very well. However, that is something we might want to consider in the future; in other words, bringing this issue back to identify whether or not it should be reviewed.

What is your budget, and how many employees do you have under this bill?

**Mr. Doering:** Our budget is \$3 million a year, and we have 20 employees: Six of those are on the policy side, and about 10 or 12 of an administrative nature. As well, each round table member has a resource person provided by the round table to assist them, so that there is a wider outer circle of people. The corporate sector provide their people for free, and we pay a small per diem to the resource people, to the environmentalists.

**Senator Carney:** What is "a small per diem"?

**Mr. Doering:** Three hundred dollars a day.

**The Chairman:** I wonder, Senator Carney, if I could add a question supplementary to that about the source of the funds, to complete that area of questioning.

**Senator Carney:** Yes. Where does the three million dollars come from?

**Mr. Doering:** The round table has its funding for the next four years out of the Green Plan. For the first three years, it came out of general Environment Canada appropriations because we were just part of Environment Canada, but the Cabinet decision, sponsored by the Prime Minister, that we report to the Minister of the Environment went to the Green Plan in the spring, and we got our longer term funding in that way.

**Senator Carney:** So you have six policy people and 10 to 12 support people. What is your address? I am looking here, and I cannot find it.

**Mr. Doering:** It is right at the back.

**Senator Carney:** Where are you located?

**Mr. Doering:** One Nicholas Street, Ottawa.

[Traduction]

**Le président:** Peut-être le témoin pourrait faire un commentaire là-dessus.

**M. Doering:** Non, il n'y en a pas.

**Le sénateur Carney:** Il n'y a pas de disposition d'examen ou de temporisation?

**M. Doering:** C'est cependant une question qui a déjà été discutée et le sentiment exprimé était que la durabilité, la pérennité du développement est une entreprise à long terme et que l'inclusion d'une disposition de temporisation dans le projet de loi créerait une mauvaise impression — encore que, manifestement, plus vite la tâche de la table ronde serait menée à bien, mieux cela vaudrait.

**Le sénateur Carney:** Très bien. Il y a cependant un point dont nous devrions peut-être tenir compte à l'avenir; il faudrait que nous revenions sur cette question afin de décider si un examen s'impose, ou non.

Quel est votre budget; de combien d'employés disposez-vous en vertu de ce projet de loi?

**M. Doering:** Notre budget est de trois millions de dollars par an, et nous avons 20 employés: six s'occupent des politiques, et dix ou douze des questions administratives. D'autre part, chaque membre de la table ronde dispose d'une personne-ressource s'il a besoin d'aide, et il y a donc tout un entourage sur lequel on peut compter. Le secteur des entreprises nous envoie des gens gratuitement et nous versons un petit per diem aux gens du secteur des ressources, aux écologistes.

**Le sénateur Carney:** Qu'est-ce qu'un «petit per diem»?

**M. Doering:** Trois cent dollars par jour.

**Le président:** Pourrais-je, sénateur Carney, poser une question supplémentaire au sujet de la source des fonds, pour conclure les questions dans ce domaine?

**Le sénateur Carney:** Oui. D'où viennent ces trois millions de dollars?

**M. Doering:** Au cours des quatre prochaines années, le table ronde sera financée par le Plan vert. Les trois premières années, il était financé sur le budget général d'Environnement Canada dont nous faisons partie, mais à l'initiative du premier ministre, il a été décidé qu'à partir du printemps, nous serions couverts par le Plan vert et c'est ainsi qu'a été établi notre financement à long terme.

**Le sénateur Carney:** Vous avez donc six responsables des politiques et 10 à 12 personnes de soutien. Quelle est votre adresse? Je la cherche ici et je ne la trouve pas.

**M. Doering:** C'est à la fin du document.

**Le sénateur Carney:** Où sont vos bureaux?

**M. Doering:** Un, rue Nicholas, à Ottawa.